

PENGHARGAAN

Alhamdulillah, saya bersyukur ke hadrat Allah S.W.T kerana dengan limpah rahmatNya, saya dapat menyempurnakan kajian ini dengan jayanya. Selawat dan salam ke atas junjungan Nabi Muhammad S.A.W. yang menjadi *qudwah* semesta alam.

Sesungguhnya dalam menyiapkan penulisan tesis ini, banyak rintangan dan cabaran telah saya tempuhi. Namun alhamdulillah, saya telah mendapat bimbingan dan kerjasama dari pelbagai pihak. Ucapan *jazakallah khairan kathiran* saya ditujukan kepada penyelia yang dihormati Dr. Haji Mohammad bin Seman atas bimbingan dan tunjuk ajar serta bantuan yang beliau berikan kepada saya selama ini. Tidak lupa juga penghargaan ini saya tujukan kepada Prof. Madya Dr. Faridah Noor binti Mohd Noor yang banyak membantu saya dalam aspek metodologi penyelidikan. Selain itu, ucapan penghargaan ini ditujukan kepada Dekan dan Timbalan Dekan Fakulti Bahasa dan Linguistik dan semua kakitangan Pejabat Ijazah Tinggi yang sentiasa memudahkan segala urusan saya dan sudi membantu saya dalam prosedur menyiapkan tesis ini.

Dalam kesempatan ini, saya juga ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada Bahagian Tajaan Pendidikan Kementerian Pelajaran Malaysia kerana memberi peluang cuti belajar kepada saya dan menaja yuran pengajian saya bagi menyambung pengajian di peringkat Ijazah Doktor Falsafah (Ph.D) dalam bidang Pengajian Bahasa Arab. Sekalung ucapan terima kasih juga kepada seluruh

kakitangan Bahagian Tajaan Pendidikan KPM yang sentiasa membantu saya dengan penuh dedikasi dan bertanggungjawab.

Tidak lupa juga penghargaan ini ditujukan kepada semua pustakawan yang bertugas di Perpustakaan Utama Universiti Malaya, Perpustakaan Fakulti Bahasa & Linguistik, Perpustakaan Fakulti Pendidikan Universiti Malaya, Perpustakaan Fakulti Pendidikan Universiti Kebangsaan Malaysia, Perpustakaan Institut Pendidikan Guru Malaysia (Kampus Sultan Abdul Halim) Sg Petani dan Pusat Dokumentasi, Bahagian Perancangan dan Penyelidikan Dasar Pendidikan Kementerian Pelajaran Malaysia yang sudi membantu saya dalam memperolehi bahan-bahan kajian dan penyelidikan.

Seterusnya tidak dilupakan ucapan jutaan terima kasih untuk semua pensyarah di Fakulti Bahasa dan Linguistik, Universiti Malaya yang selama ini tidak jemu-jemu memberi nasihat dan tunjuk ajar kepada saya. Kepada rakan-rakan pelajar Ph.D terutama Ustazah Siti Aishah binti Hj. Ashaari dan Ustazah Normazidah bt. Mohamad dikalungkan ucapan ribuan terimakasih di atas pandangan, kritikan dan komentar kalian dalam usaha meningkatkan kualiti tesis ini. Paling teristimewa buat ayahanda Haji Mohd. Isa bin Man dan bonda Hajjah Bedah binti Man serta suami yang tercinta Dr. Abdul Rahman bin Haji Abdullah dan anak-anak yang disayangi dan dikasihi Afifi Saleh, Aisyah Nabilah dan Abdul Hakeem. Jutaan terima kasih tidak terhingga di atas segala kesabaran dan pengorbanan serta doa yang kalian sentiasa ungkapkan. Kepada kalian semua saya persembahkan tesis yang tawaduk ini.